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Årnäs Båtklubb 

Plats  Klubbstugan ÅBK, Årnäs. 

Punkt   §1 

Mötet öppnades av ordförande Lars Jerkrot 
 
 §2 
Dagordningen drogs och antogs. 
 
 §3 
Närvarande på mötet  förkortas 
Lars Jerkrot   LJ 
Per Stenhammar  PS 
Bengt-Åke Johnsson  BJ 
Tord Andersson  TA 
Ulric Ljungberg  UL 
Ulf Björlin   UB 
Bo Hagberg   BH 
 
 §4 
 
Till justeringsman för mötets protokoll valdes 
TA. 

 §5 

 

Föregående mötes protokoll gicks igenom, inget direkt att 
notera eller att ta upp igen. 
 
 §6 
 
Polisen höll info möte ang stölder i båthamnar något som  
TA anmälde sig som frivillig att åka på. TA drog en 
sammanfattning för styrelse; En viktig sak är att klubbar bör 
börja tidigare och sluta senare med sin bevakning. 
Även mindre motorer, tex 5 hp, bör märkas upp. TA kommer 
att kontakta polisen för att komma och informera på 
årsmötet. 

 
   §7 

 
BJ har tagit fram ett förslag till regler kring uppställning av 
husvagnar o husbilar. Se bilaga till protokollet. Detta förslag 
godtogs av styrelsen, BJ kommer att jobba lite mera på 
detaljerna men i princip kommer detta att gälla för 2015. 
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§8 
 

Styrelsen diskuterade att utöka sophämtning under juli 
månad. Inget beslut fattades. 
 

§9 
 
Medlemsfrågor; Vi har idag 7 st stora samt 4 st små båtar i 
kö. UL hanterar detta efter bästa förmåga. En del platser kan 
omdisponeras,  UL ser på detta!  
Åtgärder inför nästa säsong; 
Prio på A- bryggan, Vid flytbryggan kan 3 platser skapas.  
B- bryggan; Lägga på en ny Y- bom och omdisponera 
platser. 

 
 §10 
 
Ekonomin gicks igenom. BJ hade gjort en sammanställning 
som vanligt, denna kommer att biläggas original protokollet. 
 
 §11 
 
Vi behöver nya gästbåtplats biljetter. BÅ kollar vad tryck av 
dessa kostar. Dessutom har det under 2014 varit 135 
gästbåtar i hamnen. 
 
 §12 
 
Arbetsdagarna; Under hösten har bla följande arbeten blivit 
gjorda; 

 Grus till vägen, TJ tar hand om detta- Ok!! 

 Stegar till bryggorna, UL tar fram dessa- En stege på 
plats idag. Flera behövs!!! 

 Boj på plats A21 ska ses över- Åtgärdat!! 
 

§13 
   

Nytt möte med kommunen har skett; LJ och BÅ har haft ett 
möte med tjänstemannen. Ett bra, positivt möte!! 
Tjänstemannen vill ta fram ett förslag till kommunstyrelsen 
där följande är huvudpunkterna; 
ÅBK skall ansöka om VA- ledning. 
ÅBK skall ansöka om bidrag till pump och tömnings 
anläggning. 
ÅBKs kostnad för denna anläggning kommer att bli ca 
20.000:- Detta ansåg styrelsen var ett bra upplägg och 
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styrelsen stödjer den inslagna vägen och förslaget enhälligt. 
Nästa möte är planerat till 3/11med kommunens tjänsteman. 
 
 
 §14 
 
Ang utskick till medlemmar så diskuterades detta ur 
portosynpunkt. Styrelsen beslutade att fakturan för båtplats 
och medlemskap går med inbjudan till årsmötet. 
 
 §15 
 
Avgift för arbetsdagar och nattvakt kommer att debiteras 
under hösten 2014.  Ordnas av BJ. 
 
 

   §16 
 

Nästa möte 23/11; Start kl 18.00. 
Plats; Hos UL! 
 
 
 
Vid protokollet 
Per Stenhammar 
 
------------------------------------------------------------- 
Protokollet justeras: 
Tord Andersson 
 
.------------------------------------------------------------- 


